

教育部 函

地址：10051臺北市中山南路5號
傳 真：(02)23976980
聯絡人：孫菊英
電 話：(02)77365739

受文者：國立空中大學

發文日期：中華民國102年12月13日

發文字號：臺教文(三)字第1020186580號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：M學院來函影本 (0186580A00_ATTCH1.pdf, 共1個電子檔案)

主旨：阿拉伯聯合大公國「Masdar理工學院」提供我國10名2014-2015年秋季碩士班全額獎學金乙事，請查照配合辦理。

說明：

- 一、依據外交部102年12月10日外亞非阿字第10200246100號函辦理。
- 二、「Masdar理工學院」申請資格：大學理工科畢業、平均在校成績(CGPA)不低於3分、GRE數學部份不低於155分、托福(TOEFL)IBT高於91分或IELTS達6.5級數。詳情請參閱該校網站：www.masdar.ac.ae。
- 三、申請方式：申請者至該校網站登記申請，線上填寫完成後，將相關申請訊息（申請者姓名、就讀大學、電子信箱、手機號碼等）副知駐杜拜辦事處（電子信箱：dxb@mofa.gov.tw）及本部（電子信箱：jysun@mail.moe.gov.tw）；申請結果由該校審核決定，並直接回復申請者。
- 四、經查該理工學院師資多由美國麻省理工學院(MIT)教授及專家擔任，主攻「再生及清潔能源」領域研究；畢業生將授予該校及MIT雙證書；現有我國籍教授2名、碩士生10名及研究工程師1名於該校任教或就讀；為培植我國此領



域專家，請鼓勵 貴校學生或校友踴躍申請，即日上網線上報名。

五、相關問題，請逕洽駐杜拜辦事處秘書馬超賢先生（電話：002-971-4-397-7888；電子信箱：dxb@mofa.gov.tw）。

六、檢送阿聯大公國「Masdar理工學院」公共事務執行主任Dr. Lamyia N. fawwz致駐杜拜辦事處函影本如附件，請查參。

正本：全國大專校院

副本：外交部、駐杜拜辦事處、教育部國際及兩岸教育司

102/12/13
19:24:26

裝



訂

線

Date: 24 November 2013

No: 02/MI/PO/LE/13/03496/GEN/6/00

Mr. Azmi Chang
Consulate General
The Embassy of Taiwan

Your Excellency,

Graduate Scholarship Opportunities at Masdar Institute in Abu Dhabi for 2014-2015

I am writing to follow up on our previous letters to you about the opportunities for potential qualified students from Taiwan to enroll in the graduate programs at the Masdar Institute of Science and Technology in Masdar City, Abu Dhabi.

I would like to reiterate my invitation to you to nominate ten outstanding candidates from your country. Our academic selection committee will give the students you recommend the most careful consideration for admission into our graduate programs. Please note that applicants must meet the required admission criteria (i.e. relevant undergraduate degrees in Science or Engineering, minimum GPA of 3.0 on a scale of 4.0, GRE Quantitative score of 155, and a minimum international TOEFL score of 91 (IBT) or academic IELTS score of 6.5). However, applicants who do not meet the GRE requirement may be considered for admission through placement exams or additional courses at Masdar Institute. Please refer to our Admissions Office admissions@masdar.ac.ae for further details.

The Institute currently offers 8 accredited Master's degree programs in Science and Engineering, and an interdisciplinary PhD program. Qualified admitted students receive a full scholarship. In addition to the degree awarded by Masdar Institute, graduating students may also receive a certificate jointly signed by MIT and Masdar Institute.

Once you have identified the candidates who meet the required criteria, please forward their details to the Masdar Institute Admissions Office at admissions@masdar.ac.ae and your nominees will be contacted directly regarding their applications for Academic Year 2014-2015.

For more details on our academic programs, admissions criteria and application procedures, please visit www.masdar.ac.ae

We look forward to welcoming exceptional students from Taiwan to Abu Dhabi and to the Masdar Institute of Science and Technology.

Sincerely,



Dr. Lamya N. Fawwaz
Executive Director of Public Affairs

MITA 413